
 

 

 
SKUPŠTINA CRNE GORE 

Komsija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 
Br: 00-63-15/14-21/5 

Podgorica, 26. decembar 2014. godine 
 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je na 17. sjednici, održanoj 

3. i 10. novembra 2014. godine, razmatrala postupak privatizacije „Crnagoraput“ AD 

Podgorica. 

U radu sjednice, osim članova Komisije, učestvovali su i član Savjeta za 
privatizaciju i kapitalne projekte Branko Vujović, vd Generalne direktorice Direktorata 
za državne puteve Angelina Živković, predsjednik Sindikata „Crnagoraput“ AD 
Podgorica Miodrag Savović, pravni zastupnik radnika „Crnagoraput“ AD Podgorica 
advokat Branislav Ćupić i koordinatorka Istraživačkog centra MANS-a Ines Mrdović. 

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije 

kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice, i na 

sjednici održanoj 22. decembra 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju 

Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka 

privatizacije „Crnagoraput“ AD Podgorica donijela je sljedeće 

ZAKLJUČKE: 

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije „Crnagoraput“ AD Podgorica 

urađen u skladu sa zakonom, ali da nije odgovorio privatizacionom cilju. 

 

2. Komisija pokreće inicijativu prema Zaštitniku imovinsko-pravnih interesa 

Crne Gore da sagleda situaciju u kojoj se našla imovina preduzeća 

„Crnagoraput“ AD Podgorica nakon privatizacije. 

 

3. Komisija pokreće inicijativu prema Ministarstvu rada i Upravi za inspekcijske 

poslove - Odsjeku za inspekciju rada, da izvrši provjeru poštovanja Zakona o 

radu i kolektivnog ugovora kod poslodavca, naročito u dijelu obračuna i 

isplate zarada i prekovremenog rada, minulog rada, isplate otpermnina, kao i 

zakonitost  raspoređivanja zaposlenih na druga radna mjesta. 

 



4. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da 

preispita poslovanje kompanije Crnagoraput od početka privatizacije od 

strane kompanije Strabag AG  2005. godine.  

 

5. Komisija predlaže Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da ubuduće 

prilikom izrade tenderske dokumentacije za privatizaciju društava ne 

određuje fiksan iznos investicione obaveze koju je ponuđač u obavezi da 

ispuni, već da odredi minimalni iznos investicione obaveze i na taj način 

omogući ponuđaču da za veći iznos ponuđene investicije dobije dodatan broj 

poena prilikom bodovanja. 

 

 

PREDSJEDNIK KOMISIJE 

 JankoVučinić 


